
PROTOKOLL vid. sammanträde med Djur
gårdens IF:s överstyrelse och fotbollsstyrel
se på Stadion den 31/3/53.

Närvarande: Dunér, Nordlund, Rinman, 
Norén, Eckerbrant, E. Karlsson och 
Liliequist från ÖS samt från fot
boll: Bergh, Lundqvist, Malmgren, 
Lyberg och Bernmar /lagledare/.

§ 1.
Sammanträdet Öppnades av Dunér, som särskilt hälsade fotbolls- 
representanterna välkomna.

§ 2.
Diverse fotbollsekonomiska frågor diskuterades:

a) redovisningen för Spanienturnén 1952; denna hade för
dröjts, för vilket förhållande Bergh tog på sig an
svaret tillsammans med B. Björkman. Turnén beräknas 
komma att ge ett underskott på i runt tal 7.000 kr. 
Redovisningen var nu i det närmaste färdig.

b) redovisningen för vårens turné till England 
var också fördröjd, vilket enligt Malmgren berodde på 
visst’ valutabyte med Spanien. Ett netto kunde beräk
nas på denna resa med kr. 1.000:- Redovisningen var 
nu klar att framlägga.

§ 3
I fråga om sektionernas anslagskrav meddelades från ÖS, att 
bandy och ishockey, som hittills lämnat sina statförslag di
rekt till fotbollsektionen, borde i likhet med övriga sek
tioner få sina statförslag prövade av ÖS. Fotbollsstyrelsen 
var enig med ÖS på denna punkt och meddelade att ishockey 
sagt sig räkna med att kunna klara sig ekonomiskt fram till 
säsongstarten. För bandyn meddelade Eckerbrant, att en stat 
på 15.000 kr. vore Önskvärd för att bereda sektionen en 
sista ordentlig chans att kvalificera sig för allsvenskan. 
Viss kritik riktades mot bandyns sätt att lägga upp försäson
gen med dyra resor norröver. Ett slopande härav skulle för
billiga verksamheten utan att åsidosätta träningen.

§
Ett statförslag för fotboll efterlystes, men kassören 

Malmgren upplyste att det arbetades efter tidigare statför
slag och Bergh framhöll också, att utgifterna är ungefär 
desamma år från år, endast inkomsterna växlar. Malmgren med
delade att han inte kände till en resterande skatt på 
kr. 15.000, vilket gav ordf. Dunér anledning påpeka betydel
sen av ett i detalj utarbetat statförslag.



§ 5.
Diskuterades behovet av ”stugfogde" för klubblokalen i Stadion. 

Beslöts att med intendentbefattningen i ÖS skulle kombineras upp
draget att handha samtliga av Djurgården hyrda lokaler. I fråga om 
Stadionlokalen skulle fotbollsstyrelsen som hittills svara för ev. 
uthyrning men samtidigt meddela härom till intendenten. Behov av 
nyinköp skulle rapporteras till intendenten för gemensamt avgörande 
av ÖS och fotbollsetyrelsen. Städningsdetaljen skulle också ingå 
i intendentens befogenheter.

§ 6.
Ordf. Dunér meddelade, att kostnadsförslag infordrats på ny pris

monter. En sådan i tre delar betingade kr. 3.000. Tillsvidare skulle 
någon beställning ej ske.

§ 7.
Sammanträdet beslöt att göra ett uttalande till Supporterklubben 

med fördömande av det spex, i vilket en ledamot i Supporterklubbens 
styrelse, medverkat genom att iklädd Djurgårdens fotbollsdräkt prome
nera på Drottninggatan med ett anslag om att "AIK är bästa fotbollaget".

§ 8.
Något Stadionkontrakt förelåg ännu ej för underskrift. Stadion 

hade låtit meddela sig ej kunna gå med på en sänkning av hyran till 
17 1/2 procent och avsåg att göra ett motförslag med bibehållen hyra 
pä 20 procent under en tid. av två år. Sammanträdet ansåg, att ett 
sådant kontraktförslag skulle accepteras.

§ 9.
Beslöts att filmkontraktet med Artfilm skulle, tas upp till be

handling med detta bolag och DIF:s filmdetalj /Dunér, Sandberg, Bergh 
och Nordlund/ måndagen den 7/9 1953 kl. 17.00 på Stadion.

§ 10.
Anders Bernmar rapporterade om situationen för A-laget i all

svenskan, varefter följde diskussion om lämpliga åtgärder för åter
finnandet av den förlorade melodin. Bergh framhöll att tränaren Astley 
fått åläggande att intensifiera träningen. Sandberg rekommenderade 
att försöka få Astley att varje månad lägga fram sitt träningspro
gram för studium av sektionsstyrelsen. Liliequist rekommenderade med
verkan av Sandberg och Bernmar såsom bitränare.

§ 11.

Sandberg redogjorde för bakgrunden till pressdiskussionen om 
Tumba-Johansson och dennes möjligheter att komma in på GCI. Någon 
dispens från de minimikrav på godkända betyg i fysik, kemi och bio

logi kunde ej påräknas, och först efter komplettering i dessa ämnen 
hade det meddelats finnas någon möjlighet för Tumba att bli elev på 
GCI.

§ 12.
Meddelades att fotbollen planerar en resa till Japan med av

färdsdatum bestämd till den 7/11 1953.

§ 13.
Malmgren påtalade önskvärdheten av att ÖS-ledamöter, som planerar 

att medfölja på fotbollagets resor, i tid meddelar detta till sek
tionen. Dunér upplyste att frågan diskuterats i ÖS, som också be
slutat att dylika resor /inom landet/ ordnas och bekostas av ÖS.



forts. 3.

§ 14.
Skattmästaren Rinman rekommenderade fotbollen att förnya sin del 

av Överenskommelsen med kanslisten Othberg och i anslutning härtill 
diskuterades nödvändig hjälp för fotbollskassören Malmgren. Sandberg 
meddelade, att fotbollens stat i fråga om styrelsearvoden redan var 
fastställd och att någon ersättning för kanslist inte kunde inrymmas 
i denna stat med mindre än att kassörens arvode reducerades med mot
svarande del. Frågan skulle tas upp till ny prövning.

§ 15.
Avslutades sammanträdet.


